
 

  

  
ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

  
 

Πέμπτη 25 Ιουλίου 2024 
  
  
Προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας κ. Σκυλακάκη Θεόδωρο 
 
Θέμα: «Να μην λειτουργήσει ιδιωτική ΜΕΑ στις σχολάζουσες εγκαταστάσεις 
των Τσιμέντων Χαλκίδας» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σε συνέχεια της με αρ. πρωτ. 5903/17-07-2024 ερώτησής μου επανέρχομαι για το 
θέμα της κατασκευής ιδιωτικής Μονάδας Επεξεργασίας Απορριμμάτων (Μ.Ε.Α) στην 
περιοχή της Αυλίδας και συγκεκριμένα στις σχολάζουσες εγκαταστάσεις (ανενεργό 
λατομείο) των Τσιμέντων Χαλκίδας. Η τοπική κοινωνία έχει θορυβηθεί και ανησυχεί για 
τις σοβαρές περιβαλλοντικές και κυκλοφοριακές επιπτώσεις που θα επιφέρει η 
λειτουργία Μ.Ε.Α. και έχουν προκληθεί έντονες αντιδράσεις. Οι ανησυχίες εντάθηκαν 
μετά τις δηλώσεις του κου Μ. Γραφάκου στη συνεδρίαση της ΠΕΔ Στερεάς Ελλάδας 
σύμφωνα με τις οποίες δεν απαιτείται η δημόσια χρηματοδότηση Μ.Ε.Α. Χαλκίδας διότι  
αδειοδοτείται ιδιωτική Μ.Ε.Α. στην προαναφερόμενη περιοχή της Αυλίδας. 
 
Επειδή το έργο αυτό: 
 
• σχεδιάζεται σε ακατάλληλη τοποθεσία δηλαδή στην είσοδο της πόλης, σε 
πυκνοκατοικημένες περιοχές και κοντά σε αρχαιολογικούς χώρους 
 
• είναι ασύμβατο με το ΓΠΣ Αυλίδας που προβλέπει προστασία και 
αποκατάσταση τοπίου στη συγκεκριμένη περιοχή  
 
Ερωτάσθε: 
 

1. Έχει κατατεθεί φάκελος για περιβαλλοντική ή άλλη αδειοδότηση στο υπουργείο 
σας, για ιδιωτική μονάδα διαχείρισης και επεξεργασίας αστικών απορριμμάτων 
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στις σχολάζουσες εγκαταστάσεις ή στον λατομικό χώρο των πρώην 
εργοστασίου τσιμέντου Χαλκίδας; 

 
2. Το Υπουργείο σας υιοθετεί την κατεύθυνση των δηλώσεων του κου Μ. 

Γραφάκου περί προτίμησης της ιδιωτικης Μ.Ε.Α. στην Αυλίδα έναντι της 
δημόσιας χρηματοδότησης για Μ.Ε.Α. Χαλκίδας; 

 
 

     Η ερωτώσα βουλευτής 

 

  

                                Καζάνη Αικατερίνη  

 

                                  




